
 

 

     

 

 

 

 Zápis z jednání Rady 

 
6. října 2022  10:30 – 12:30 hod, kancelář MAS 

 

 

Přítomni: Alena Šedá – Krakonošův ranč – hospodářské družstvo, Leoš Mejvald – Tělovýchovná 

jednota Sokol Martinice, Ing. Ivan Karbusický - FARMA HUCUL, s.r.o., Ing. Petr 

Matyáš – Město Rokytnice nad Jizerou, Ing. Martin Šnorbert – Město Jilemnice 

 Mgr. Zdeňka Flousková – SH ČMS - Sbor dobrovolných hasičů Žďár u Staré Paky 

         

  Anna Chvalina Hančová – vedoucí pracovník SCLLD 

Petra Vanclová – programový manažer 

 
 

Usnášeníschopnost ověřena dle prezenční listiny. 

 

  

Program:  

1. Schválení usnesení, která byla přijata per rollam - červenec, srpen 2022 

2. Žádost o vystoupení člena EDDA, z.ú. 

3. Vnitřní směrnice MAS „Přiďte pobejt!“ z. s. 

4. Informace o akcích MAS 

5. Procesní audit MAS  

6. Aktuální stav projektů (IROP, OPZ+, OPJAK) 

7. Příprava na následující období 

- Stanovy MAS 

- OPŽP 

- OPTAK 

- PRV 

- IROP+ 

Zapisovatel: Anna Chvalina Hančová 

Ověřovatel: Alena Šedá



 

 

     

 

 

1. Schválení usnesení  

 

V červenci a srpnu 2022 byla rada vyzvána k hlasování per rollam. 

 
Předmětem hlasování ve dnech 22. – 26. 7. 2022 bylo schválení projektu OPZ+ s názvem Komunitní práce v MAS 

„Přiďte pobejt!“ a jeho předložení do výzvy MPSV č. 03_22_008. Rada dne 22. 7. 2022 usnesení přijala ve znění: 

1.1 Rada schvaluje zaměření a znění akčního plánu OPZ+ a jeho předložení do výzvy MMR č. CLLD_21_001 a 

předložení prvního projektu OPZ+ do výzvy č. 03_22_008. 

 
Předmětem hlasování ve dnech 22. - 25. 8. 2022 byla modifikace výzvy OPZ č. B92/03_16_047/CLLD_16_01_047. 

Jednalo se o úpravu výzvy v části 3. Časové nastavení, kdy nejzazší datum pro ukončení fyzické realizace projektu bylo 

upraveno z 31.12.2022 na 30. 6. 2023. Rada dne 23. 8. 2022 usnesení přijala ve znění: 

1.1 Rada schvaluje modifikaci výzvy OPZ č. B92/03_16_047/CLLD_16_01_047.  

 

1.1. Rada potvrzuje usnesení rady přijatá per rollam dne 22. 7. 2022 a 23. 8. 2022.  

Pro: 5  Proti: 0 Zdržel se: 0 

 
 

2. Žádost o vystoupení člena EDDA, z.ú. 

 
17. 9. 2022 byla ze strany EDDA, z.ú. podána žádost o ukončení členství (k 31.12.2022). Členské příspěvky na rok 

2022 byly tímto členem uhrazeny. 

EDDA, z.ú. patří do soukromého sektoru, zájmové skupiny Mládež, vzdělávání. 

 

V současné době má MAS celkem 37 členů, 11 z veřejného sektoru, 26 ze soukromého sektoru. 

Vystoupením NNO EDDA, z.ú. není ohrožen poměr uvedených sektorů (11/25), počet členů zájmové skupiny klesne za 

4 na 3 ( z 11% na 8%).  

1.2   Rada bere na vědomí vystoupení člena EDDA, z.ú. l 31. 12. 2022. 

Pro: 5  Proti: 0 Zdržel se: 0 

 

3. Vnitřní směrnice MAS „Přiďte pobejt!“ z. s. 

 

Dne 1. 1. 2021 vstoupil v platnost předpis č. 609/2020 Sb. Zákon, kterým se mění některé zákony v oblasti daní a 

některé další zákony. Na jeho základě lze navýšit limit pro zařazení do hmotného majetku na 80 000 Kč.  Kancelář 

MAS navrhuje tuto možnost využít. 

Dále navrhuje po konzultaci s auditorkou navýšit limit pro zařazení do evidence majetku z 500 Kč na 5 000 Kč. 

Navrhované změny jsou provedeny v článku III Evidence majetku. 

 

Vzhledem k tomu, že poskytovatel bankovních služeb v Jilemnici uzavřel pokladnu a hotovost je nyní vybírána ve 

Vrchlabí (s poplatkem) bylo rovněž navrženo navýšení limitu peněžní hotovosti na pokladně. Jde o v současné době o 

efektivnější způsob než využívání debetní karty, kterou Česká spořitelna, a.s. pro MAS nenabízí zdarma. 

Změna je provedena v článku IV O oběhu dokladů a písemností, vnitřní kontrolní systém. 

 

Rada navrhla zahájit jednání např. se zástupkyní MONETA Money Bank, a.s.  

 

1.3 Rada schvaluje aktualizované znění Vnitřní směrnice MAS „Přiďte pobejt!“ z. s. a ukládá kanceláři MAS 

zahájit jednání s jiným poskytovatelem bankovních služeb. 

Pro: 5 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 



 

 

     

 

 

4. Informace o akcích MAS 

 
Pouťové trhy 

V srpnu se MAS účastnila tradičních pouťových trhů, kde prezentovala svoji činnost a ve spolupráci s MAS Krkonoše i 

regionální produkt Krkonoše. 

 

Trh volného času 

6. 9. 2022 uspořádala MAS již čtvrtý ročník trhu volného času. Akce byla úspěšná (návštěvnost cca 150 dětí), pozitivně 

hodnocená byla jak ze strany veřejnosti, tak ze strany poskytovatelů volnočasových aktivit. V aktuální podobě jsou 

udržovány webové stránky https://mas-volny-cas0.webnode.cz/.  

 

Čistá řeka Jizera 

Ve dnech 7. a 8. 10. 2022 se uskuteční tradiční akce Čistá řeka Jizera. MAS poskytuje úklidové prostředky a zajišťuje 

svoz vysbíraného odpadu. K účasti se přihlásily MŠ Poniklá a MŠ Víchová nad Jizerou.  

Pro veřejnost jsou k dispozici rukavice a pytle v IC Jilemnice, Rokytnice nad Jizerou a v kanceláři MAS. Při akci se 

bude konat fotosoutěž – NEJsmetí a NEJfoto z úklidu. 

1.4 Rada bere na vědomí informace o akcích MAS. 

 

5. Procesní audit 

 
MAS byla v červnu 2022 oslovena ze strany zástupce Asociace veřejně prospěšných organizací ČR s nabídkou 

možnosti projít na náklady Škoda Auto procesním auditem – hodnocení podle metodiky značky spolehlivosti.  

Tento audit podává nejen obrázek posuzovanému subjektu (MAS) o efektivitě jeho činnosti a „nastavuje tak zrcadlo“, 

ale navíc má potenciál zvýšit jeho důvěryhodnost směrem k partnerům a poskytovatelům dotací. ŠkodaAuto plánuje 

v následujících letech rozšířit podporu rozvojových aktivit i na Jilemnicko. 

V průběhu prázdnin MAS procesním auditem prošla. Závěr hodnocení: MAS „Přiďte pobejt!“ z. s. naplňuje kritéria 

hodnocení spolehlivosti veřejně prospěšných organizací. Doporučení auditu se týkala nastavení postupu v oblasti 

kyberbezpečnosti,  

(Závěrečná zpráva z hodnocení byla členům rady MAS zaslána v podkladech k jednání.) 

Vzhledem k tomu, že MAS nevykonává soustavnou činností fundraising, není relevantní usilovat o získání značky 

prověřená veřejně prospěšná organizace. 

1.5 Rada bere na vědomí výsledek procesního auditu - Závěrečnou zprávu z hodnocení. 

 

6. Aktuální stav projektů (IROP, OPZ+, OPJAK) 

 
Řídící a administrativní schopnosti MAS 

30. 9. 2022 byla ukončena šestá etapa realizace projektu. Došlo zde k významným úsporám. Pravděpodobné se jeví, že 

rozpočet nebude 100% naplněn a to i vzhledem k nastavení pravidel následujícího projektu OPTP. 

V etapě č. 7 se bude třeba (i s ohledem na doporučení procesního auditu) věnovat oblasti publicity (webové stránky, TV 

spot, konference, propagační předměty, aj.), pořídit vybavení kanceláře (archivní skříně, tiskárna, apod.). 

 

Komunitní práce v MAS "Přiďte pobejt!" 

Projekt OPZ+ s názvem Komunitní práce v MAS "Přiďte pobejt!" byl prostřednictvím ISPK21+ předložen 27. 7. 2022. 

Splnil kritéria formálních náležitostí a přijatelnosti. Věcné hodnocení dle informací ŘO proběhne na přelomu října a 

listopadu. Na výzvě je převis žádostí nad dostupnou alokací. 

 

Projekty OP JAK 

MAS poskytuje součinnost v projektech tzv. šablon v souladu s usnesením rady 9.1 ze dne 1. 6. 2022.  

 

1.6 Rada bere na vědomí informace o aktuálním stavu projektů MAS. 
 

https://mas-volny-cas0.webnode.cz/


 

 

     

 

 

7. Příprava na následující období 
 

Stanovy MAS 

Kancelář MAS připravila návrh na změnu stanov v souladu s usnesením rady 8.1 z 1. 6. 2022.  Pracovní verze je 

v současné době na posouzení ŘO (kvůli eliminaci rizika problémů v procesu schválení změny standardizované MAS).  

 

OPŽP 

V programovém období 2021+ bude možné prostřednictvím MAS podporovat v OPŽP tzv. komplexní projekty.  

Komplexnost – opatření 1.1.1 Snížení energetické náročnosti veřejných budov (zateplení, výměna zdroje 

vytápění, rekuperace, apod.)  je třeba kombinovat s opatřeními: 

1.1.3 – zlepšení kvality vnitřního prostředí (modernizace vnitřního osvětlení, opatření k eliminaci negativních 

akustických jevů, vnější stínící prvky), 

1.1.4 – zvýšení adaptability veřejných budov na změnu klimatu (zelené střechy, technologie pro akumulaci, 

úpravu a rozvod šedých a srážkových vod v budovách za účelem splachování, zálivky, praní, … ) a/nebo  

1.2.1 –  výstavba a rekonstrukce obnovitelných zdrojů energie pro veřejné budovy (výměna zdroje vytápění, 

chlazení nebo přípravu teplé vody, instalace solárně-termických systémů, fotovoltaických systémů, reko či 

výměna stávajícího OZE za OZE). 

Doplňkově lze zařadit i dobíjecí stanice pro elektromobily. 

Finanční prostředky v podobě virtuální obálky byly alokovány na kraje s tím, že za každý kraj bude možné podpořit 

max. 1-2 projekty. Dotace bude poskytována zpětně v režimu jednotkových nákladů. Výše dotace cca 50% CZV, 

nicméně se NS MAS ČR snaží vyjednat navýšení. MAS oslovila obce zda mají o takový projekt na svém území zájem. 

Prozatím se zájem nepotvrdil. Nicméně, jeden projekt je pravděpodobně připravován v obci Kruh. 

 

OP TAK 

Nově bude možné ze strany MAS podporovat i projekty malých a středních podnikatelů zaměřené na pořízení nových 

technologických zařízení a vybavení, pořízení výrobních strojů a zařízení, které umožní navazující digitalizaci a 

automatizaci výroby. MAS bude vyhlašovat vlastní výzvy a provádět kontroly formálních náležitostí a přijatelnosti. Na 

MAS bude pravděpodobně alokován 1 mil. Kč (virtuální obálka). Bližší specifika zatím nejsou známa. 

 

PRV 

V programovém rámci PRV zbývá finanční alokace na následující rok. Jde o prostředky, které nebyly rozděleny 

z důvodu nemožnosti podpory hraničních projektů (střet zájmů rozhodovacího orgánu) nebo odstoupení žadatelů od 

realizace či z důvodu úspor v realizovaných projektech (F1 - 72 tis. Kč, F3 - 207 tis. Kč, F6 - 975. tis. Kč). Stanovené 

indikátory zbývá naplnit ve Fichi 3. Rada se shodla, že v roce 2023 bude vyhlášena výzva pro fiche 3 a 6. 

 

IROP+ 

MAS provedla na jaře sběr projektů, které bude pravděpodobně možné podpořit prostřednictvím programového rámce 

IROP+. Bohužel, do šetření se nezapojily všechny obce a od té doby došlo k úpravě specifických kritérií přijatelnosti 

v jednotlivých oblastech. Vhodné bude proto opět obce a města oslovit (i v souvislosti s komunálními volbami) a 

provést sběr záměrů opětovně. S ohledem na podporovatelné opatření Hasiči, je třeba vést i zvláštní jednání s HZS 

Libereckého kraje (poskytuje souhlasné stanovisko s realizací projektu). 

Pro programový rámec IROP+ bude mít MAS k dispozici v první fázi 28 986 tis. Kč a následně, pokud splní stanovený 

finanční milník (30. 6. 2025) dalších 12 422 tis. Kč.  

1.7 Rada bere na vědomí informace o přípravě následujícího období.  

1.8  Rada ukládá kanceláři MAS připravit výzvu PRV č. 10 obsahující fiche 3 a 6. 

1.9  Rada MAS ukládá kanceláři MAS zahájit jednání s HZS Libereckého kraje a analyzovat absorpční kapacitu 

území s ohledem na schopnost realizace projektů dle specifických kritérií IROP+. 
 

Zapisovatel: A. Chvalina Hančová 

 

      ……………………………..…………………….… 

    Ověřovatel:    Předseda: Krakonošův ranč – hospodářské družstvo, 

      zastupuje Alena Šedá  
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